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Desenes de persones es manifesten a 
Puigcerdà per reclamar un nou espai per al 
casal d’avis 

L'Ajuntament preveu habilitar definitivament el nou casal al 
Museu Cerdà durant el mes de gener 
 

 
Manifestants a la concentració per reclamar un casal d'avis a Puigcerdà. / ASSOCIACIÓ CULTURAL DE NOUS 
CIUTADANS A LA CERDANYA  

J.F.D.- Desenes de persones van sortir al carrer aquest dijous a la tarda a 
Puigcerdà per reclamar un nou espai per al casal d’avis que sigui “digne” i 
exigir “respecte per la gent gran”. Els manifestants van expressar la seva 
disconformitat amb la situació de manca de local que denuncien que fa tres 
anys que pateixen i el seu rebuig a la proposta de l’ajuntament d’oferir-los la 
primera planta del Museu Cerdà. La convocatòria, organitzada per l’Associació 
Cultural de Nous Ciutadans a la Cerdanya, es va fer a la plaça Santa Maria de 
la capital cerdana i els manifestants es van dirigir després a la Casa de la Vila. 



L’anterior casal d’avis estava situat al Passeig 10 d’Abril, a l’edifici de l’Arxiu 
Comarcal i la Biblioteca Comtat de Cerdanya, però arran de la pandèmia va 
haver de tancar i posteriorment s’hi van dur a terme les obres d’ampliació de la 
biblioteca. Davant d’aquesta situació, des del consistori puigcerdanenc es van 
plantejar algunes opcions, i finalment es va optar per habilitar dues sales del 
Museu Cerdà per destinar-les al casal. Aquest nou espai havia d’estar a punt el 
mes d’abril, però com ha explicat l’alcalde de Puigcerdà, Albert Piñeira, s’han 
allargat els terminis de les obres de condicionament, que han tingut un cost de 
60.000 euros, i s’espera que estigui del tot operatiu durant el proper mes de 
gener. Els usuaris disposaran de dues sales i hi ha la possibilitat d’ampliar-ho 
amb una tercera, ha detallat Piñeira. 

Segons els manifestants, però, aquesta alternativa no compleix amb els 
requisits necessaris i consideren que el nou espai és una “caixa de sabates”. 
Piñeira ha indicat que des de l’ajuntament estan oberts a valorar alternatives 
però que ara “la prioritat és tenir una ubicació” i “solucionar aquesta necessitat”. 
“No ens tanquem a porta, si surt alguna alternativa real i factible i que susciti 
consens, l’ajuntament l’estudiarà i se la mirarà amb bons ulls”, ha declarat, 
tenint en compte també la realitat dels locals existents al centre de Puigcerdà. 

 


